
 

  

 

 

Näringslivsråd 220502 
 

Plats: Kommunhuset; lokal Vänern 
Tid: 17:00-20:00 
 
Närvarande: Benny Augustsson, Lena Tegenfeldt, Henrik Harlitz, Andreas Knuts-
son, Mats Andersson, Patrik Jatko, Eddie Prins, Eddie Sandin, Ulrica Sundén Ber-
ger, Anna Råhnängen, Madeleine Simonsson, Thore Johansson, Jan Erik Arons-
son, Alicia Johansson, Linda Calderon. 
 

1. Välkomna till mötet 
Benny hälsade välkomna till mötet. 

 
2. På gång på flygplatsen 

Anna Råhnängen, flygplatschef Trollhättan Vänersborgs flygplats, be-
rättade om vad som är på gång på flygplatsen just nu.  

• Under 2021 så testades elflyg som pilot på flygplatsen. Projektet fick 
stöd från Klimat Klivet att köpa in laddstation. Projektet är en viktig 
milstolpe för framtidens utveckling.  

• Drönare som kör hjärtstartare koordineras via flygplatsen eftersom 
de använder luftrummet.  

• Större drönarföretag kan också vara intressant för etablering på flyg-
platsen.  

• Flygplatsen är också en extra beredskapsflygplats, som tar emot am-
bulansflyg, ca 30 ambulanser hittills under 2022.  

• Västflyg AB har startat upp en ny linjetrafik mellan Trollhättan/Vä-
nersborg – Bromma. Det är en återgång till tillgänglighet, och det är 
viktigt för etableringsförfrågan. Det är ett lokalt initiativ och finansiä-
rerna finns runt om i Västra Götaland. Lyhördheten är stor och man 
önskar input från näringslivet lokalt om behov som finns. Viktigt att 
bli kända i hela kommunerna runt om. Fri parkering, 20 minuter in-
nan avgång, 55 min till Stockholm och sedan tvärbanan i Bromma. 
Hållbar tidsvinst.   
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3. Företagsfakta 2022 Vänersborg  
Företagarna, Ulrica Sundén Berger och Madeleine Simonsson presen-
terade Företagsfakta Vänersborg 2022. Fokus i diskussionerna ham-
nade på myndighetsutövningen, praktikplatser för högstadiet och 
gymnasiet.   

 
4. Uppföljning på fråga om investeringar i kommunen  

Andreas Knutsson, chef Samhällsbyggnadsförvaltningen, drar några 
av de planerade investeringar som sker i kommunen under 2022, på 
förfrågan från tidigare näringslivsråd. Ungefär 80 olika investerings-
projekt i gång samtidigt gos kommunen. Ibland hinns inte alls med, 
det kan text vara p.g.a. överklaganden.  
 
Aktuella större:  
Renovering av Dalbobron ca 2,5 års period. 
Cykelväg görs på Drottninggatan och på Tegelbruksvägen.  
Vassbotten skulle blivit av, men den kommer pausas eftersom det på-
går ett detaljplanarbete för södra sanden. 
Brobyte på järnvägsbron, så Blåsut kopplas ihop med centrala de-
larna. Trafikverket som håller i det men senaste besked är byggstart 
2024.    
Sanden Södra, detaljplan på gång.  
Sundsgatan fokus från Trenova till hamngatan. 
Trestad center, exploatering.  
Akutella mindre investeringar: 
Isbanan återkommer vinter 2022. 
Ett fokus läggs på att göra befintliga gångvägar till löprundor genom 
flera olika områden inom centrala Vänersborg.  

 
Andra påverkan;  
Förslag på ny avgiftstaxa tagen i samhällsbyggnad. -Trottoarpratare, 
taxan tas bort helt. (Dock fortfarande polistillstånd och viktigt med 
funktionshinderfrågan) 
Förslag till beslut på KF. Hyra för allmän platsmark, överkomligt. 
Göra Vänersborg mer attraktivt.  

 
5. Laget runt  

Arbetsförmedlingen 
8,6%, totalt 1594 personer som är arbetslösa i Vänersborg, 227 unga. 
Alla borde nästa kunna få ett jobba, men matchningen är utma-
ningen. Företagsetableringar nytt fokus för arbetsförmedlingen, bra 
om det går att kroka arm med kommunen.  Ungdomarna går till be-
söksnäringen just.  
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Brålanda Företagarförening 
Bussresa för kommunala tjänstepersoner genomförd. Stort enga-
gemang.  
Bygdefest Brålanda 10 september. 
 
Fastighetsägarna 
Ej på plats.  
 
Forum Vänersborg 
Hör mycket mer positiva åsikter om Vänersborg, och det känns 
som om vi är på gång. Det är mycket på gång och det märks. 
Vänersborgsgalan, 2 juni.      
 
Företagarna 
Föreläsning, 9 maj – Christer Olsson.  
 
Kunskapsförbundet Väst 
Vuxenutbildningen. Hur kan man tänka sig att använda kompe-
tens bland företagen för att utbilda? Kan man starta utbildningar 
där man klustrar flera yrkesrollen och samkör vissa delar?  
 
LRF 
Ej på plats. 
 
Trestad företagarförening 
Ej på plats.  
 
Visit 
Ej på plats. 
 
Vänersborgsföretagen 
Går väldigt bra hos Vänersborgsföretagen, mycket export.  
Stort behov av personal, även om vissa har lyckats bra.  
Komponentbrist, kommer hamna på slutkund. Inflation på väg 
upp. Det man ser framåt är en avmattning i konjunkturen, ränte-
höjning. Men på sikt så kommer den sakta av.    
 
Vänersborgs kommun – kommunledningen 
Hamnfrågan: Arrendeavtalet med Vänerhamn är kvar för tillfället, 
men om det blir en ändring på Sanden då kommer avtalet sägas 
upp. Det som är avsatt som hamnverksamhet i Vargön är också in-
tressant för annan verksamhetsmark.  
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Vänersborgs kommun – förvaltningsledning 
Det blåser medvind just nu. Mycket planer som är under förverkli-
gande, som har tagit lång tid att processa. Vi får fart för att vi job-
bar tillsammans, både inom kommunen men inte minst med orga-
nisationer och företag.  
Två viktiga inriktningar som kan möjliggöra nya satsningar; fri-
luftsstrategi och besöksnäringsstrategi.    
Arbetsmarknadsinsatser; statistiken för utrikesfödda är på 25%, 
och det är en riktig utmaning och kunna ta tillvara på den arbets-
kraften.  
Byggsamverkan igång.  
Mäklarfrukost också igång.  
FÖP Brålanda ute på samråd nu.  
Råvattenledningen, förslag nu att den dras öster om Gaddesanna.  

 
6. Övriga anmälda punkter 

Inga anmälda punkter. 
 

7. Möten 2022 
Nästa näringslivsråd 13 juni – företagsklimat med presentationen från 
Svenskt Näringsliv och SKR.   
 

8. Tack för idag! 


